
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Jurcewicza

na 33. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Do podstawowych potrzeb spo³eczeñstwa nale¿y bezpieczeñstwo publiczne, w tym zagadnienia

zwi¹zane z zagro¿eniem powodziowym. Zdecydowan¹ poprawê bezpieczeñstwa powodziowego mia³a za-
pewniæ inwestycja pod nazw¹ „Zbiornik wodny Kamieniec Z¹bkowicki”.

Proszê o podanie informacji, jaki status w chwili obecnej ma wymieniona inwestycja.
Pragnê dodaæ, ¿e gmina Kamieniec Z¹bkowicki wype³ni³a zobowi¹zania. Wysiedlono tak¿e mieszkañ-

ców wsi Pilce.
Jakie dokumentacje zwi¹zane z t¹ inwestycj¹ wykonano i kiedy up³ywa termin ich wa¿noœci?
Jakie urz¹dzenia zwi¹zane z t¹ inwestycj¹ wykonano i jaki jest ich stan techniczny?
Proszê o podanie terminu ponownego wznowienia realizacji inwestycji pod nazw¹ „Zbiornik wodny

Kamieniec Z¹bkowicki”.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




